



FREE TICKET!

Public transport to Geneva

Starting 1ST January 2008, Geneva International Airport offers you a free ticket into town, valid throughout the «**Tout Genève**» zone of the Geneva Public Transport system / unireso.

You can get the free ticket from the automatic distributor, located in the baggage claim area, just before going through customs. It is valid for 80 minutes and is available to arriving passengers only.



Geneva access - Public transport

Conditions

- passengers holding a valid plane ticket
- for travel in the «**Tout Genève**» zone only
- valid for 80 minutes

Légende / Legend

Tram 12-13-14-15-16-17
 Bus 5-10-23-28-F-56
 Arrêts principaux / Main stop (bus, tramway & train)
 Gares principales / Main stations (bus, tramway & train)
 Genève centre ville / Geneva downtown

Lignes de/pour l'aéroport / Line from/to the airport

- ↔ Train CFF > Gare de Genève (Cornavin)
- 5 > Geneva Palexpo - ONU - Centre-ville - Hôpital
- 10 > Centre-ville - Onex-Cité
- 23 > Lancy - Plan-les-Ouates
- 28 > Meyrin
- 28 > OMS - BIT - ONU - OMC

Tourists staying in Geneva will also receive a «**Geneva Transport Card**» (free travel on the Geneva Public Transport system throughout their stay) when they check in at their hotel, camp ground, youth hostel, etc. They can use the Geneva Transport Card to travel to Geneva International Airport on the day they fly out. Information: www.geneve-tourisme.ch

Comment

In case of a check on the Geneva Public Transport system, passengers with a «free ticket» must also be able to produce an air carriage document (a plane ticket or a boarding pass) proving that they flew into Geneva the same day.



BILLET GRATUIT !

Transports publics vers Genève

Dès le 1^{er} janvier 2008, un billet gratuit « **Tout Genève** », valable sur le réseau des Transports publics genevois / unireso vous est offert par l'Aéroport International de Genève.

Retirez vous-même le billet au distributeur automatique, situé en zone de récupération des bagages de l'aéroport, avant le passage de douane. Le billet offert, valable 80 minutes, est uniquement destiné aux passagers à l'arrivée !

Accès Genève - Transports publics



Conditions

- Passagers avec titre de transport aérien
- Zone « **Tout Genève** » uniquement
- Validité 80 minutes



Légende / Legend

- Train 12-13-14-15-16-17
- Bus 5-10-23-28-F-56
- Arrêts principaux / Main stop (bus, tramway & train)
- Gares principales / Main stations (bus, tramway & train)
- Genève centre ville / Geneva downtown

Lignes de / pour l'aéroport / Line from/to the airport

- Train CFF > Gare de Genève (Cornavin)
- 5 > Geneva Palexpo - ONU - Centre-ville - Hôpital
- 10 > Centre-ville - Onex-Cité
- 23 > Lancy - Plan-les-Ouates
- 28 > Meyrin
- 28 > OMS - BIT - ONU - OMC

Par ailleurs, les touristes séjournant à Genève se voient remettre, lors de leur enregistrement à l'hôtel, camping, auberge de jeunesse, une « **Geneva Transport Card** » (circulation gratuite sur le réseau genevois, valable pour toute la durée du séjour) permettant, le jour de retour en avion, de rejoindre l'Aéroport International de Genève. Information : www.geneve-tourisme.ch

Remarque

En cas de contrôle dans les transports publics genevois, le passager au bénéfice du « billet gratuit » doit pouvoir également justifier d'un titre de transport aérien (billet d'avion ou carte d'embarquement) prouvant l'arrivée à Genève sur un vol le jour même.

